

主日崇拜程序

序 樂		司琴
Prelude		Pianist
唱 詩	74 讚美之泉 Stream of Praise	會眾
Praise	38 有一位神 There Is A God	Congregation
禱 告		領會
Prayer		Liturgist
讀 經	希伯來書 4:1-11	會眾
Scripture	Hebrews 4:1-11	Congregation
主 餐		劉再生牧師
Communion		Rev. Solomon Liu
兒童主日學開始 Children are dismissed for their Sunday School		
證 道	與神同行得享安息	劉再生牧師
Sermon		Rev. Solomon Liu
唱 詩	88 每一天	會眾
Praise	Day By Day	Congregation
奉 獻		Luoman Huang, Steven Shao
Offertory		Jason Teng, Daniel Hu
報 告		領會
Announcement		Liturgist
彼 此 問 安	我以主的愛真誠來愛你	會眾
Greetings		Congregation
三 一 頌		會眾站立
Doxology		Congregation
祝 禱		卜現法牧師
Benediction		Rev. Timothy Pu
阿 們		會眾站立
Amen		Congregation

本週事奉表(2012年2月5日 10:00 AM)

證道 Sermon	劉再生牧師	成主 Adult	基本神學：魏忠友執事 羅馬書：葉衛平弟兄 面對自我：傅經緯姊妹 English: Rev. Amos Chang
翻譯 Interpreter	葉衛平弟兄		
領會 Liturgist	魏忠友執事	幼幼 Toddler	Colley, Sandy, Alan
翻譯 Interpreter	葉衛平弟兄		
司琴 Pianist	劉趙秀娟師母 Betty Tong	兒主 Children	Rob Moore Yuan Wang
招待 Usher	吳文正 / 湯衍萃 羅鷺生 / 林 怡	午餐 Lunch	Potluck
Power Point	劉丹輝弟兄	2/10(五)團契	劉趙秀娟師母
音控 Audio	劉智輝弟兄	Friday Snack	葉玉卿姊妹、楊錦花姊妹
司獻 Offertory	Luoman, Steven Jason, Daniel Hu		

報告事項

1. 歡迎初次蒞會參加崇拜的來賓與弟兄姊妹，願主賜福。
2. 上主日有梅蘭姊妹偕二兒，周珂女士，劉以琳弟兄(SWBTS學生)初次參加崇拜，感謝主，願主保守賜福。
3. 週三(2/8)禱告會在教會舉行，請參加。
4. 週五(2/10)團契聚會邀請梁明照弟兄分享中國宣教事工，請參加。
5. 本週請為以下五個家庭代禱——卜現法牧師家、卜慶恩弟兄家、丁華利先生家、王文欣弟兄家、王敬毅弟兄家。
6. Daniel Stanoscheck (劉艷飛姊妹幼子)1/30的手術順利，恢復迅速，感謝主。
7. 古柏恩執事伉儷將於2/13(週一)前往中國宣教工場，請為他們的學習、事奉、生活、健康等代禱。
8. 教會將於3月4日舉行浸禮，已完成基礎真理課程、決志受浸歸入基督的弟兄姊妹請洽劉牧師。
9. 中文成主：基礎真理福音班將於2/19開始，由陳彩平姊妹帶領。信徒神學(會堂)，魏忠友執事帶領；羅馬書查經(R105)，葉衛平弟兄帶領；「面對自我」查經(R103)，傅經緯姊妹帶領；迎新座談(前廳)，劉師母帶領。
10. 肢體關懷與代禱：* 為身體欠安的肢體——* 過敏症者在季節轉化過程的適應；湯重蔭姊妹康復；吳文正執事健康。* 遠行肢體——吳文正執事伉儷在Florida探親；童健弟兄在成都；張黃麗慧師母在台灣。* 為在外地學子代禱——元杰、饒敏西、姜悅、劉明輝、張光睿、劉昂頓、魏孝琦、童依。

Announcements

1. Welcome friends, brothers and sisters who are worshiping with us for the first time. May God bless you.
2. Last Sunday, Ms. Lan Mei and sons, Mrs. Ke Zhou, and Bro. Elim Liu (SWBTS student) came to worship with us for the first time, thank the Lord, may He bless them.
3. Wednesday (2/8) prayer meeting will be held at church, please attend.
4. Friday (2/10) fellowship will be China Mission sharing by Bro. Leong, please pray for it.
5. Please pray for five families this week: Rev. Timothy Pu and family; Bro. Moses Pu and family; Mr. Hawli Ding and family, Bro. Wenxin Wang and family; Bro. Jingyi Wang and family.
6. Daniel Stanoscheck (Yanfei Liu's son) had a successful surgery on Jan. 30 and had a fast recovery, thank the Lord.
7. Deacon and Mrs. Dennis Krueger will be going to China mission field

榮耀華人浸信會

Glory Chinese Baptist Church

二〇一二年二月五日 February 5th, 2012

- on Monday, Feb. 13, please pray for their learning, ministry, life and health.
- The Church has scheduled a baptism on Sunday, March 4th, please contact pastor Liu if you have finished the Fundamental Truth Lessons and are willing to be baptized.
 - Chinese Adults Sunday School: Gospel will begin on 2/19, led by Sis. Julie Feng; Believer's Theology (sanctuary), led by Deacon John Wei; Book of Roman (R105), led by Bro. David Yip; Self Confrontation (R103), led by Sis. Jingwei Fu. Welcome New Comings (lobby), led by Mrs. Ruth Liu.
 - Intercessions: Pray for * Those who are in physical weakness: The allergies due to seasons changing; Sis. Janet Tang's recovery; Deacon Ernest Wu's health. * Those who are traveling — Deacon and Mrs. Ernest Wu in Florida; Bro. Jian Tong in China; Mrs. Lydia Chang in Taiwan. * College students away from home: Jie Yuan, Minxi, Bob, Isaac, Ondy, David Wei, and Scott.

主日崇拜暨各聚會時間

主日 Sun AM 9:30~ 10:00 會前預備 10:00~11:15 主日崇拜 10:30~12:20 幼主、兒主 11:30~12:20 全齡主日學 PM 12:30~ 1:30 主日愛筵 1:30~ 2:30 詩班練習	週二 Tue AM10:00~11:30 婦女小組聚會 PM12:00~ 1:00 婦女生活美語 週三 Wed PM 7:30~ 9:00 禱告會 週五 Fri PM 7:30~ 9:30 團契聚會(查經、專題) 成年國、英語 青年、少年英語 健康專題講座(每季一次)	週六 Sat PM 7:30~ 9:30 地區小組聚會(每月一次) (第四週五之次日)
---	--	--

上週統計 Last Week's Statistics (2011年1月29日)

主日崇拜 Sunday Worship	99人	姊妹會 Women Group	13人
禱告會 Prayer Meeting	11人	週五團契 Friday Fellowship	35人
奉獻 General Offering	1483.00;	Building	820.00;
		Mission	100.00

下週事奉表 Next Week's Services (2012年2月12日)

證道 Sermon 翻譯 Interpreter 領會 Liturgist 翻譯 Interpreter	Pastor Joshua Ong Brother Joshua Liu 張治壽牧師 劉智輝弟兄	成主 Adult	基要神學：魏忠友執事 羅馬書：葉衛平弟兄 面對自我：傅經緯姊妹 English: Rev. Amos Chang
司琴 Pianist	劉趙秀娟師母 劉丹輝弟兄	幼幼 Toddler	Colley, Sandy, Alan
招待 Usher	吳文正 / 湯衍萃 羅鷺生 / 林怡	兒主 Children	Rob Moore Yuan Wang
Power Point	Luoman Huang	午餐 Lunch	李曉明姊妹 林怡姊妹、黃琨姊妹
音控 Audio	邵勇弟兄	2/17(五)團契	陳慕全弟兄
司獻 Offertory	Mansi, Matthew Jack, Betty	Friday Snack	杜一平姊妹、林怡姊妹



萬民禱告的聖殿 The House of Prayer for All Nations
 聖潔平安的祭壇 The Altar of Holiness and Peace
 真理福音的基磐 The Foundation of Truth and Gospel
 成全聖徒的燈台 The Lamp for Perfecting the Saints

Solomon Liu Pastor 劉再生牧師	(817) 595-5773	6135 Holiday Lane North Richland Hills TX 76180 (817) 614-8956 glorycbc.org glorycbc@hotmail.com
Joshua Ong Youth Pastor 王鴻傳道	(626) 329-2772	
Ernest Wu Deacon 吳文正執事	(469) 322-4351	
Ivan Ho Deacon 何森泉執事	(817) 266-0393	
Alan Yam Deacon 任偉良執事	(817) 561-4964	
John Wei Deacon 魏忠友執事	(817) 281-6047	
David Sheng Deacon 盛亦煒執事	(682) 502-6131	